
Trondhjems Kajakklubb

Protokoll - Styremøte januar 2024

Dato: 16.01.2024 18:00

Sted: Nedre ila 12

Deltagere:

Chris Thomas Skogli (Styreleder)
Anja Diez (Styremedlem - Kasserer)
Isabelle Sande (Styremedlem)
Ulf Bjørnar Stordalmo (Styremedlem)
Wolfgang Born (Styremedlem)
Aagot Opheim (Nestleder)

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Deltakere utenom styret: Tor Eirik Sommernes (valgkomiteen, sak 1 og 2), Andre Berger (hussjef), Magne
Lysberg (medlemsansvarlig), Kristian Rye (elvesjef), Eirin Malmo (havsjef) og Håvard Dahlen (sosialsjef).
Isabelle Sande var med på sak 1 og 2.

Sak 24/1/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/1/2

Valgkomiteen
Valgkomiteen var representert på styremøtet v/Tor Eirik Sommernes.

Sak 24/1/3

Orientering pågående saker
Padleboken innført

Ser ut som det har gått bra så langt. Få tilbakemeldinger.
Arbeid med virksomhetsplanen (se eget punkt)
HMS-arbeidet (Ulf)

HMS-opplegget presenteres på neste styremøte. Målet er å ha alt klart til Avplask.
Parkeringspolitikk (vedlegg)

Idrettsrådet har sendt et notat til formannskapet
Medlemsmøte etter årsmøtet. 

Først vil styret gi litt generell klubbinfo som ikke er naturlig å ta på årsmøte.
Alternativt: Grensjefene kan presentere litt mer hva de vil gjøre i 2024
Callum Sinclair med innlegg om planlegging av privat tur, og snakker om en flott tur i nord. 
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Sak 24/1/4

Økonomi 2023
Styret ble orientert om hvordan resultatet ble i 2023.

Sak 24/1/5

Oppstart budsjettarbeid
Styrets innspill til budsjettet i 2024.

Vedtak

Hvor skal vi legges oss med tanke på pengebruk?
Styret ønsker å gå omtrent i null
Ønsker å sette av litt mer for å bli mer synlige som klubb (flagg, synlighet på nett m.m)

Er det noen store prosjekter på trappene?
Nei, ingen kjente utenom "de vanlige" som vi har budsjettert med før. (Utedusj, polomål), begge
under 100.000 kr.

Økonomisk støtte til kurs, reiser og deltakelse på konkurranser?
Vi ser ikke for oss å begynne å lønne trenere
Styret ser for seg at vi fortsetter å dekke trener/lagleders kostnader til reise og overnatting
under konkurranser.
Ellers støtte under de etablerte kriteriene.

Store poster som basseng, strøm, renhold, webtjenester
Vi ønsker å skille bassengkostnadene på de spesifikke gruppene når det ikke er felles.

Justering av kompensasjon for kursholdere i 2024
Vi beholder timerate, men ser på om det er nødvendig å øke antall timer.

Justering av kursavgifter for 2024
Kursavgiften vil økes i samsvar med økt kompensasjon for kursholdere.  

Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/1/6

Virksomhetsplanen
Dokumentet så langt er vedlagt i Bård. Frist for ferdig utkast er neste styremøte.
 
Styret gikk gjennom og kommenterte.
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Sak 24/1/7

Hvordan inkludere nye medlemmer i TKK
Vi må knekke koden for hvordan nye medlemmer kan inkluderes på en god måte og fortsette å padle
aktivt. Forskjellige personer har forskjellig behov, men vi trenger et tilbud hvor nye medlemmer blir tatt i
mot fysisk og vist rundt. De må også gjerne få tilbud om å bli med på en enkel padletur for å komme i
gang.

Vedtak
- Tirsdagspadling er viktig og noe vi må fortsette med. 
- Få enda flere til å engasjere seg i å holde aktiviteter.
- Informasjon om kurs settes opp på Ladekaia.
- Vi må gjøre noen tiltak for å bli litt mer synlig på nett.
 
Vi kommer tilbake med mer konkrete planer i virksomhetsplanen.
 

Sak 24/1/8

Ordstyrer på årsmøtet
Kandidater vi kan spørre:
 
Anna Ølnes
Mari Tovmo
Tor Eirik Sommernes
Monica Engan Døhl
Frank Vihovde

Sak 24/1/9

Reolplass til medlemmer som hadde under 15 turer
Når medlemmer hadde under 15 turer forrige år og det er ledige reolplasser, når skal disse medlemmene
få tilbud om fornyelse?

Vedtak
Vi ønsker at 2 eller færre turer uansett gjør at man mister reolplassen, slik at reolene ikke brukes kun til
oppbevaring. Dermed har klubben noen ledige plasser til nye og aktive reolholdere i løpet av året. Alle
reolfakturaer sendes i utgangspunktet samtidig med faktura for medlemskontingent (midten av januar), så
fremt det ikke er noen spesielle grunner til å vente.
Vedtaket var enstemmig.
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